
 

 

Obec Bašť 

Zastupitelstvo obce Bašť 
 

Zápis ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Bašť konaného dne 19.7.2023 od 17.00 hod v malém 

sále Komunitního centra Bašť (Dlouhá 52, Bašť). 

 

Zastupitelstvo bylo svoláno místostarostkou obce Mgr. Lucií Caltovou, a to z důvodu čerpání 

dovolené Starostky obce.   
 

Zahájení jednání zastupitelstva 

7. jednání Zastupitelstva obce Bašť (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17:05 hod 

starostkou obce Bc. Kateřinou Novákovou (dále jako „předsedající“). 

Předsedající konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo dle zákona o obcích řádně svoláno, 

informace o termínu, místě a návrhu jeho programu byla obecním úřadem zveřejněna na úřední 

desce a na elektronické úřední desce 11. 7. 2023. Předsedající konstatovala, že dle prezenční listiny je 

přítomno 13 členů zastupitelstva z celkového počtu 15 členů, zastupitelstvo je tak usnášeníschopné 

(dle ustanovení § 92 odst. 3. zákona o obcích). 

Prezenční listina je přílohou č. 1 tohoto zápisu. Dále předsedající uvedla, že není pořizován zvukový 

záznam jednání. 

1.Určení zapisovatele a ověřovatelů 

Zapisovatelkou tohoto jednání byla určena A. Kokešová, ověřovatelkami L. Megerová a L. Pátková. 

2.Schválení programu 

Předsedající informovala zastupitele, že původní program bude doplněn v části různé o informativní 

bod k poslednímu jednání k VRT. 

Navržený program: 

1.Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu (§ 95, odst. 1 zákona o obcích)  
2. Schválení programu (pro 13) 
3. Spolupráce s Mateřskou školou MAMA s.r.o. pro školní rok 2023/2024 
4. Různé 
 
Hlasování  Pro    13       Proti               0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1/07/2023 bylo schváleno 

3. Spolupráce s Mateřskou školou MAMA s.r.o. 2023/2024 

Rekapitulace stavu - Na 48 míst se v letošním roce hlásilo 82 dětí splňujících podmínky pro nástup do 

MŠ. Žádost o možnost navýšení kapacity v obecní MŠ byla hygienou schválena a kapacita mohla být 

navýšena o 2 místa na celkovou kapacitu 50 míst. Bylo podáno celkem 11 odvolání. Obec zajistila 

místa pro všechny děti. Pro účely zajištění míst byla oslovena předškolní zařízení v okolních obcích a 



zástupci městských částí v Praze. 20 míst se pro následující školní rok podařilo domluvit s MŠ MAMA, 

která je v Bašti kromě MŠ Bašť jediným registrovaným školským zařízením s velkou kapacitou. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Bašť schvaluje výzvu ke spolupráci a uzavření smlouvy se 

společností Mateřská škola MAMA s.r.o. pro školní rok 2023/2024, a to za podmínek: 

• měsíční školné ve výši 8.330,- Kč/dítě při rezervaci 20 míst, 

• měsíční fakturace za počet dětí, které jsou v rámci spolupráce v daném měsíci v MŠ skutečně 

zapsány k docházce, 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostku podepsáním smlouvy a první místostarostku jejím uveřejněním 

na profilu zadavatele. 

Hlasování  Pro    13       Proti               0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2/07/2023 bylo přijato 

Různé 

1/ Přeložka silnice 1/9 kvůli plánované výstavbě VRT 

V rámci jednání zastupitelstva byly znovu předloženy k nahlédnutí varianty aktuálně navrhovaných 

řešení. Zastupitelstvo obce obdrželo výzvu k odsouhlasení zápisu z jednání. 

Zastupitelstvo bere na vědomí. 

2/ Zrušení usnesení zastupitelstva č.7/021 ze dne 17.12.2020, a to z důvodu změn v obci. 

Vzhledem ke změnám, které proběhly od r. 2020, je ceník pronájmu obecních prostor neaktuální 

(„Vila“ se nyní nepronajímá z důvodu programu pro ubytování uprchlíků z Ukrajiny, sál „U Oličů“ 

bude z důvodů zajištění prostor pro výuku žáků ZŠ Líbeznice poloviční). 

Návrh usnesení č. 3/07/2023: Zastupitelstvo obce Bašť ruší usnesení zastupitelstva č.7/021 ze dne 

17. 12. 2020, konkrétně Ceník pronájmu obce. 

Hlasování  Pro    13       Proti               0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 3/07/2023 bylo přijato 

3/ Žádost z řad občanů obce na umístění dalších odpadových nádob pro možnost likvidace psích 

exkrementů, konkrétně v oblasti parku u Vily a po cestě na Beckov. 

Zastupitelstvo se shodlo na schválení tohoto požadavku. 

4/ Dotaz zastupitele pana Kremla na umístění ukrajinských uprchlíků v obecních prostorech a na práci 

pana Vacka jako koordinátora centra.  

Sděleny počty uprchlíků, jen žen a dětí, v prostorách bývalé restaurace Vila a v bývalé knihovně. Dále 

upřesněna délka jejich pobytu, a to do konce platnosti jejich víz ( cca březen/ duben příštího roku).  

Pan Vacek, jako koordinátor, jim pomáhá při komunikaci s úřady apod.  

Konec jednání v čase: 17:40 

 

 
Zapisovatel: Adéla Kokešová v.r. 

Ověřovatelé: Lenka Pátková v.r. , Ladislava Megerová v.r. 

 


